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Samlesak for referatsaker

Underliggende saker:
001/22, Spørsmål fra Karmøy Senterparti om lærersituasjonen

002/22, Samlesak for spørsmål

Hovedutvalg oppvekst og kultur 17.03.2022:

Behandling:
Nytt forslag - oversendelesforslag oppgradering av Karmøyhallen, foreslått av Roald Alsaker, Høyre
Hovedutvalg oppvekst og kultur ber administrasjonen utrede og se på muligheter for å ivareta og
eventuelt oppgradere de ønsker som kommer frem i oversendelseforslag fra råd for mennesker
med nedsatt funksjonsevne.

RS 01/ 22 Spørsmål fra Karmøy Senterparti om lærersituasjonen.
Kommunalsjefen orienterte (om 10. faktor KS' medarbeiderundersøkelse)
Til orientering.

RS 02/ 22 Samlesak for spørsmål- oversendelsesforsag vedrørende oppgradering av Karmøyhallen
Alsaker (H) forelo å ta saken opp til behandling.
Enstemmig vedtatt tatt opp til behandling.

Alsaker (H) fremmet følgende forslag:
Hovedutvalg oppvekst og kultur ber administrasjonen utrede og se på muligheter for å ivareta og
eventuelt oppgradere de ønsker som kommer frem i oversendelseforslag fra råd for mennesker med
nedsatt funksjonsevne.
Alsakers forslag enstemmig vedtatt oversendt rådmannen.
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